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Др Антун Лисец је Хрват, римокатолик, хирург који се одрекао 

љекарске каријере и принадлежности које она доноси да би свој живот 

посветио борби за живот зачетог, а нерођеног човјека и указивању на 

узроке стравичног страдања човјека у његовом пренаталном периоду. 

Још шире, др Лисец се, као својеврсни промотер добра,                          

апостол истинског живота, у сарадњи како са Римокатоличком 

тако и са Православном црквом, свесрдно бори за чистоту живота 

на јевађељским, Христовим начелима.  

Своје човјекољубље, засновано на богољубљу, предајући му се 

свим својим бићем, вриједно и пожртвовано шири како у родној 

Хрватској, тако и у Русији, Србији, Црној Гори итд, како на  

Западу тако и на Истоку. 

Његов текст, написан првенствено за хрватске медије, који објављујемо, 

слиједи из његовог прегалаштва, а односи се на дилему многих 

родитеља:  

да ли дијете вакцинисати или не. 
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Чини ми се да хрватска јавност није у довољној мјери сазнала да су                 

до 18. јануара били отворени за јавну расправу, преко е-савјетовања, 

два нацрта имплементације програма који се тичу вакцинације, које је 

понудио Министар здравства.                                                                          

Сматрам да би сви требало да имамо сигурност да у вакцинама не постоје 

садржаји који штете плодности и животу нерођене дјеце, те да вакцине 

нијесу произведена на ћелијама абортиране дјеце. 

Наиме, Конференција католичких бискупа Кеније је 13. II 2015.  

објавила изјаву да је тзв. вакцина против тетануса у Мексику, 

Никарагви, Филипинима и Кенији, садржала још и вакцину 
против рађања која је изазивала појаву антитијела против                    

Beta HCG хормона, па се догодила велика трагедија и превара 

становништва.                                                                                               

Изјава на енглеском може се прочитати на означеном линку. 

Наравно, морамо се противити убијању људи, све од зачећа                   

па надаље, без изузетка, као и свим другим гријесима.                      

Међутим, овдје је још ријеч и о томе да вакцине произведене                 

на ћелијама абортиране дјеце, садрже дјелове тих ћелија, па чак 

и гене абортиране дјеце, односно фрагменте њихових ДНК!                

Ово признају и сами произвођачи вакцина.                                                      

ДНК изграђује гене и хромозоме. Садржи генетску информацију 

коју насљеђују потомци, а одговорна је за развој, функционирање 
и мноштво карактеристика ћелија, односно самог организма. 

А када туђи гени, преко вакцина, уђу у тијело, они улазе у језгра 

вакцинисане особе, помијешају се с њеним генима и почињу дјеловати. 

Као резултат, постоји могућност измјене генома, па и фенотипа 

(видљивих карактеристика и особина) вакцинисаних особа                         

и појава неких болести, поготово аутизма. 

Овај проблем је нарочито истражила Dr Theresa A. Deisher са сарадницима.  

Објавила је да су чак неке такве вакцине у свијету успут загађене 

фрагментима вируса „HERVK“. Дјелови тог вируса пронађени су 

код људи обољелих од неких ракова. 

Установила је да количина ДНК, која потиче од ћелија абортираног 

дјетета, у једној дози вакцине против рубеоле, које је испитивала, 

износи 150 нанограма.                                                                                          
То одговара укупној количини ДНК у 22000 нормалних ћелија! 

 

Детаљније о томе може се прочитати у чланку „Spontaneous Integration      

of Human DNA Fragments into Host Genome“, K. Koyama, T. A. Deisher: 

https://jumboiskon.tportal.hr/dl/0561e01f-e8d6-4d32-ad55-b9d891441619. 

https://jumboiskon.tportal.hr/dl/9cf88547-0383-4f10-8694-9bcff41845b3


 

Волио бих чути да ли је ико испитивао количине ДНК у дозама 

вакцина увезених у Хрватску, произведених на ћелијама 

абортиране дјеце и евентуалну загађеност HERVK вирусом. 

Министарство здравства Републике Хрватске је у тзв. „обавезне“ 

вакцине уврстило и оне против малих богиња, заушака и рубеоле 

(MO-PA-RU). 

Агенција за љекове и медицинске производе HALMED, која је                                  
у надлежности истог Министарства, дала је одобрења за Priorix i                          

M-M-RVAXPRO вакцине против малих богиња, заушака и рубеоле,                      

те за ProQuad, које је не само против ових болести, него још и против 

варичеле. 

Преко web странице HALMED-а се долази до линкова који говоре                          

о садржају и начину производње ових вакцина. 

Тако се долази до податка да Priorix садржи живи, ослабљени вирус 

рубеле (сој Wistar RA 27/3), умножен на људским диплоидним 

(MRC-5) ћелијама. 

M-M-RVAXPRO вакцина садржи исти тај живи, ослабљени                        

WISTAR RA 27/3 сој вируса рубеоле, произведен на WI-38 

људским диплоидним fibroblastma плућа. 
ProQuad садржи живи, ослабљени вирус рубеоле Rubella Wistar 

RA 27/3 произведен на људским ћелијама плућа WI-38 и живи, 

ослабљени вирус варичеле OKA/Merck произведен на људским 

MRC-5 ћелијама. 



Вјерујем да ће сваког добронамјерног запрепастити да MRC-5 

ћелије потичу из плућног ткива 14 седмица старог абортираног 

дјечака. Ове ћелије је изоловао J.P. Jacobs с колегама                                

у септембру 1966. године. WI-38 ћелије потичу од плућа 

дјевојчице, дуге 20 цм, абортиране 1962. године у Шведској. 

Папинска академија за живот је 2005. године дала упутства како се 

супротстављати вакцинама произведеним на ћелијама које потичу од 

абортиране дјеце и објавила називе до тада постојећих, које су 

произведене на ћелијама од убијене нерођене дјеце WI-38 и MRC-5 

(Medicina e Morale, Center for Bioethics, July 18, 2005): 
 

А) Жива вакцина против рубеоле: 

– моновалентна вакцина против рубеоле: Meruvax© (Merck, United 

States), Rudivax© (Sanofi Pasteur, France), and Ervevax© (RA 27/3) 

(GlaxoSmithKline, Belgium) 

– комбинована вакцина против рубеоле и малих богиња: M R VAX© 

(Merck, United States) и још Rudi Rouvax© (AVP, France) 

– комбинована вакцина против рубеоле и заушака Biavax© (Merck, 

United States) 

– комбинована вакцина против рубеоле, заушака и малих богиња:                        

M M R© II (Merck, United States), R.O.R.©, Trimovax©                            

(Sanofi Pasteur, France), и Priorix© (GlaxoSmithKline, Belgium) 
 

Б) Друге вакцине припремљена на ћелијама које потичу од 

убијене нерођене дјеце: 

– двије вакцине против хепатитиса А, припремљене на ћелијским 

линијама MRC-5: VAQTA (Merck) и HAVRIX (GlaxoSmithKline) 

– вакцина против варичеле Varivax© (Merck), произведена на 

ћелијским линијама WI-38 и MRC-5. 

– вакцина против полиомиелитиса Poliovax© (Aventis Pasteur, France) 

произведена на ћелијским линијама MRC-5. 

– вакцина против бјеснила Imovax© (Aventis Pasteur), произведена  

на ћелијским линијама MRC-5 

– вакцина против великих богиња AC AM 1000 (Acambis) произведена 

на MRC-5, која је тада била у пробној фази. 
 

Међутим, 2017. год, Dr Lucía Gómez-Tatay из Шпаније                           

(Universidad Católica de Valencia) је објавила да су се појавиле још                   

и бројне друге вакцине произведене на овакав начин.  

Чак спомиње од којих дјелова тијела убијене нерођене дјеце 

потичу ћелије: 



WI-1, WI-3, WI-11, WI-16, WI-18, WI-19, WI-23, WI-24, WI-25, 

WI-26, WI-27, WI-44, MRC-9, IMR-90 и R-17 добијене од плућа 

WI-2, WI-12 and WI-20, добијене од коже и мишића 

WI-5 потичу од мишића 

WI-8, WI-14 и WS-1 потичу од коже 

WI-4, WI-9, WI-10, WI-13 и WI-15 потичу од бубрега 

WI-6, WI-21 и WI-22 потичу од срца 

WI-7 потичу од тимуса и штитне жлијезде 

WI-17 потиче од јетре 

FHs74Int потиче од танког цријева 
PER.C6 потиче од ћелија мрежњаче – ретине (очне позадине) 

У истом чланку, dr Lucía Gómez-Tatay наводи називе вакцина које су 

данас у употреби, гдје су се вируси размнажавали на ћелијама које 

потичу од убијене нерођене дјеце.  

Imovax Rabies вакцина је добијена узјгајањем вируса на MRC-5 

ћелијама, а Merieux вакцина је добијена узгајањем на WI-38 cells. 

Против бјеснила постоји и вакцина Rabipur које је произведена                      

на ћелијама пилећег ембриона. 

Вакцина Variliz и Varivax против варичеле и ProQuad – 

комбинована вакцина против варичеле, рубеоле, малих богиња, 

заушака и херпесатакође је произведена на разним ћелијама 

добијеним од дјеце убијене прије порођаја. 

Вакцине против Hepatitisa A: Vaqta, Havrix, Avaxim и Epaxal                          

су узгајане на MRC-5 ћелијама. А у вакцини Twinrix, против 

хепатитиса А и Б, компонента против хепатитиса А је такође узгајана 

на овим ћелијама, као и Vivaxim, комбинована вакцина против 

хепатитиса А и трбушног тифуса. 

Dr Lucía Gómez-Tatay такође наводи да је за вакцину против рубеоле у 

почетку коришћен сој вируса који није узгајан на људским ћелијама, али 

RA 27/3 сој вируса је добијен из бубрега дјетета убијеног прије порођаја. 

Још нијесам чуо да би неко копао бунар на гробљу и да би пио воду из 

таквог бунара. Свакоме би се гадило да пије воду ако постоји могућност 

да су у њу доспјеле честице које потичу од мртвих људи. 

Земне остатке људи након њихове смрти треба на достојан начин 

сахранити. За ту сврху постоје гробља.  

Међутим, ако неко убризгава у тијело човјека честице које потичу од 

абортираног дјетета, то значи да од тога човјека на неки начин настоји 

створити гробницу. 



Не може ме нико увјерити да је једини начин за спрјечавање 

рубеоле, варичеле или било које друге болести, убризгавање 

вакцина произведених на неприхватљив начин, које садрже 

дјелове ћелија, па и фрагменте ДНК, који потичу од                        

убијене дјеце, а носе њихове насљедне особине. 

Увијек постоје етички прихватљива рјешења. Они који производе, 

одобравају, увозе вакцине или се на било који други начин баве 

вакцинацијом, требало би о томе да воде рачуна.                                                           

Не смије се заборавити да се пред изазовима савјести налази                             

и медицинско особље од којега се тражи да изврши вакцинисање,                          
а и многи други.  

Ако неко одбија вакцину због тога што је произведена на ћелијама које 

потичу од убијене нерођене дјеце, или зато што нема довољну сигурност 

да вакцина неће штетити плодности и животу дјеце која се зачну,                        

не смије се због тога прогонити и кажњавати, него је потребно 

позвати на одговорност оне који су овакве вакцине увели                          

у медицинску праксу и оне који их покушавају некоме дати. 

Што се тиче кампање ХПВ вакцине, коју су почели да нуде                            

по школским установама и на разне друге начине, уочио сам да се 

притом производи атмосфера подршке гријесима сексуалног живота 

прије или изван брака којег Бог благослови, па то онда доводи до 

страховитих негативних посљедица. Не мали број је оних које 
успију да наговоре да се, прихватајући вакцину као неку 

сигурност, опредијеле за грјешни начин живота . 

Неугодно ми је и спомињати што је све писало на летку којег ми је 

послала једна мајка, којег је њен син добио у школи. 

 



Морам нагласити да је неспорна чињеница да HPV вакцинација 

изазива бројне штетне посљедице. По свијету је било и смртних 

случајева, а око свега тога се врти велики новац. 

Чак је и Министарство здравства Јапана 14. VI 2013. престало да даје 

подршку HPV вакцинацији, управо због штетних посљедица и недостатка 

доказа да корисно дјелује. 

И вакцинисане особе и оне које употребљавају грјешно средство 

презерватив, могу се ипак инфицирати и HPV-ом и свим другим 

заразама, могу добити због тога не само брадавице, него и рак            

на разним органима, могу постати неплодни, а због зараза                      
им могу умирати дјеца још прије порођаја. Чак могу рећи да се 

већина заразних, па и смртоностних болести преноси већ и љубљењем. 

Због те опасности се у ресторанима перу чаше и прибор за јело и нико  

не користи туђе, коришћене чачкалице за зубе. 

Када би онима који наговарају људе на HPV вакцинацију заиста био циљ 

да се дјелотворно избјегну полно преносиве болести и бројне друге 

штетне посљедице предбрачног сексуалног живота, онда би они 

настојали да се у предбрачне односе уопште не ступа.                                                

Да ли сте икада чули да су они пропагирали такво васпитање?                              

Ја то нисам чуо. 

Питам се да ли ће они који су вакцинисани, ако се ожене, рећи жени                  

да су се прије брака вакцинисали јер су се опредијелили за 
хомосексуалне контакте или за предбрачне, односно изванбрачне 

хетеросексуалне односе? 

Да ли ће неки од вакцинисаних дјечака потом хтјели постати свештеник 

или монах? 

Да ли ће се нека од вакцинисаних дјевојчица након тога одлучити да 

постане монахиња? 

У том огромном, хладном или врућем, свемиру најдрагоцјеније што је Бог 

створио је човјек. А самостално је створио само Адама и Еву.                            

Након тога, учествује у стварању нових људи у сарадњи са родитељима. 

Да ли се икада замислимо колику је част Бог дао супружницима                           

да у међусобној љубави, у браку којег је Он благословио, заједно са Њим 

учествују у стварању оног најдрагоцјенијег у читавом свемиру. 

А када се то дијете роди, вјероватно је ће се од њега рађати 
његови потомци. И ми смо могли бити зачети зато што су се 

родили, дословно, сви наши крвни преци. Да се само неко од њих 

није родио, не би се појавиле ни наредне генерације. 

Не само што човјек од родитеља добија тијело, него добија                     

од Бога бесмртну душу која има прилику да вјечно живи                             

у Царству Небеском. 



И сада, умјесто да човјек буде васпитан да поштује Бога, Створитеља,  

да поштује предбрачну уздржаност, да изграђује позитивне ставове 

према браку, да поштује Божији дар плодности, да изграђује љубав 

према дјеци, очито је да неко, пред нашим очима, покушава да наруши 

Божију замисао о човјеку, подржавајући грјешни начин живота. 

Тиме настоје постићи да се новим генерацијама                                  

Божији дар плодности дословно згади. 

Данас дјеца око школе виде разбацане презервативе, након што су их 

наставници или „гости“ које је директор пустио у школу, рекламирали. 

А онда се чудимо: зашто се не жене, зашто су заражени и неплодни, 
зашто толико младих изгледају као дједови и баке, зашто се растају, 

зашто се муж и жена не воле, зашто су једно према другоме хладни               

и дрски, зашто немају довољно животног оптимизма, зашто су им очи 

мутне, зашто немају једно према другоме повјерења, зашто се не брину 

за своју дјецу или их лоше васпитавају, зашто је опао наталитет,               

зашто нестајемо, зашто наставници остају без радних мјеста… 

Зло се догађа не само зато што га зли људи чине, него и зато што многи 

који себе замишљају као добре ћуте или недовољно раде да би се 

сазнала истина и да би се супротставили злу. 

 

Др мед. Антун Лисец (antun.lisec1@gmail.com) 

 


